
Protokół  Nr XVIII/2020

z  sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp.

odbytej w dniu 29 kwietnia 2020 roku

w godz. od 1600 do 1730

W sesji uczestniczyło 14 radnych (ustawowo 15 radnych)  

Obecni:  Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  Malicki  Roman,  

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

Nieobecni radni: Gałczyński, Jacek

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

W sesji  uczestniczył  także  Burmistrz  – Marek Rożek oraz  Skarbnik  Gminy – Mirosława

Kozłowska

Ad.1. Otwarcie obrad.

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, powitał wszystkich
radnych oraz gości.

Ad.2. Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada jest władna do  podejmowania uchwał,

gdyż jest zachowane quorum, po czym przedstawił porządek obrad.

1. Otwarcie obrad.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad XVII  sesji Rady Miejskiej.
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.
6. Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  za 2019 rok.
7. Sprawozdanie  z  działalności  Miejsko  –  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  

w Borku Wlkp. 
8. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego.
9. Ocena zasobów pomocy społecznej.
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10. Raport  z  przeprowadzonych  audytów  w  Urzędzie  Miejskim  w  Borku  Wlkp.  oraz
gminnych jednostkach organizacyjnych.

11. Interpelacje i zapytania radnych.
12. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

1) odwołania Skarbnika Gminy Borek Wlkp.;

2) powołania Skarbnika Gminy Borek Wlkp.;

3) uchwalenia  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  gminy  Borek
Wlkp.;

4) wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi
składanej przez właściciela nieruchomości;

5)  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi,
ustalenia stawki takiej opłaty oraz ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej
pojemności;

6) ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania
odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych
odpadów  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właścicieli  nieruchomości  opłatę  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi;

7) likwidacji Szkoły filialnej im. Edmunda Bojanowskiego w Wycisłowie, wchodzącej  
w skład Zespołu Szkolno- Przedszkolnego w Borku Wlkp.;

8) likwidacji  Szkoły  filialnej  w  Zalesiu,  wchodzącej  w  skład  Zespołu  Szkolno-
Przedszkolnego w Borku Wlkp.;

9) sprzedaży nieruchomości  gruntowej  niezabudowanej  stanowiącej  własność Gminy  
Borek Wlkp.; 

10)  sprzedaży  nieruchomości  gruntowej  niezabudowanej  położonej  przy  
ul. Powstańców Wlkp.;

11) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Aktywności Zawodowej 
w Leonowie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy 
Borek Wlkp.;

12) zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego  Biblioteki  Publicznej  Miasta  
i Gminy Borek Wlkp. za rok 2019;

13) zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego  Miejsko  –  Gminnego  Ośrodka
Kultury w  Borku Wlkp. za rok 2019;

14)  zmian  budżetu  i w budżecie  na rok 2020;

15)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2025,
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16) zaciągnięcia kredytu długoterminowego.

13.Wolne głosy, wnioski i informacje.
14. Zakończenie.

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku.

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady przystąpił do jego realizacji.

Ad. 3 . Przyjęcie protokołu z obrad XVII  sesji Rady Miejskiej.
Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się z treścią protokołu

z XVII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 23 marca 2020 roku i był wyłożony na

stanowisku ds. obsługi Rady Miejskiej, Burmistrza oraz kadr. Następnie zapytał  czy radni

zgłaszają uwagi do protokołu.

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia.

Za przyjęciem protokołu z XVII sesji Rady głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,   Florczyk  Damian,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  Malicki  Roman,  

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad.4 Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  w/w  sprawozdanie  jak  również  pozostałe

sprawozdania  zostały  zamieszczone  na  stronie  internetowej  Urzędu  Miejskiego  

w Borku Wlkp. Materiały zostały przesłane radnym na pocztę elektroniczną.  W związku  

z powyższym nie będą odczytywane na sesji.

Do w/w sprawozdania radni nie zgłosili żadnych uwag.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.
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Ad.5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.
Nie wpłynęło sprawozdanie.

Ad. 6.  Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  za 2019 rok.
Radni nie zgłosili żadnych uwag.
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Borku Wlkp. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag.
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego.
Radni nie zgłosili żadnych uwag.
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad. 8. Ocena zasobów pomocy społecznej.
Radni nie zgłosili żadnych uwag.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia.

Za  przyjęciem  Oceny  zasobów  pomocy  społecznej  głosowało  14  radnych,  nikt  nie  był

przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,   Florczyk  Damian,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  Malicki  Roman,  

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Ad.10. Raport z przeprowadzonych audytów w Urzędzie Miejskim w Borku Wlkp. oraz
gminnych jednostkach organizacyjnych.
Radni nie zgłosili żadnych uwag.
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad. 11. Interpelacje i zapytania radnych.
Nie wpłynęła żadna interpelacja.
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Ad. 12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie:

1) odwołania Skarbnika Gminy Borek Wlkp.

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1)  Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, 1 radny wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 10 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XVIII/  145 / 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,   Florczyk  Damian,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Malicki  Roman,  Osowicz  Artur,  

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

Wstrzymuję się: Jędrosz Róża

2) powołania Skarbnika Gminy Borek Wlkp.

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1)  Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna.

Radny Romuald Gaworoński zapytał, czy Skarbnik Gminy przy rozwiązaniu stosunku pracy

otrzyma  odprawę emerytalną  i  czy  taka  odprawa należy  jej  się  ponownie  przy  kolejnym

rozwiązaniu stosunku pracy.
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Burmistrz  wyjaśnił,  że  odprawę  emerytalną  każdy  może  otrzymać  tylko  raz  w  życiu.

Burmistrz poinformował, że pani Mirosława Kozłowska teraz otrzyma odprawę, jednak nawet

gdyby pracowała jeszcze 10 lat, to ani w Urzędzie, ani w żadnym innym przedsiębiorstwie już

takiej odprawy nie otrzyma.

Innych uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, 1 radny wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 12 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XVIII/  146 / 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,   Florczyk  Damian,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Malicki  Roman,  Osowicz  Artur,  

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

Wstrzymuję się: Jędrosz Róża

3) uchwalenia  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  gminy  
Borek Wlkp.

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, 1 radny wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 14 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XVIII/  147 / 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 15 do protokołu.
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Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,   Florczyk  Damian,

Gawroński  Romuald,  Jędrosz  Róża  Kędzia  Piotr,  Malicki  Roman,  Osowicz  Artur,  

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

Wstrzymuję się: Kubiak Andrzej,

4) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
składanej przez właściciela nieruchomości

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, 1 radny wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 16 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XVIII/  148 / 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,   Florczyk  Damian,

Gawroński  Romuald,  Jędrosz  Róża  Kędzia  Piotr,  Malicki  Roman,  Osowicz  Artur,  

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

Wstrzymuję się: Kubiak Andrzej

5) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,
ustalenia  stawki  takiej  opłaty  oraz  ustalenia  stawki  opłaty  za  pojemnik  
o określonej pojemności

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;
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2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nikt nie był przeciwny, 3 radnych wstrzymało

się od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik  

nr 18 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XVIII/  149 / 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian,  Jędrosz Róża,

 Kędzia  Piotr,  Malicki  Roman,  Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,

Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

Wstrzymuję się: Kubiak Andrzej, Gawroński Romuald, Dopierała Michał

6)  ustalenia  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  
w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  
i  zagospodarowania  tych  odpadów  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właścicieli
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, 1 radny wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 20 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XVIII/  150 / 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 21 do protokołu.
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Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Florczyk  Damian,   Gawroński  Romuald,

Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz,

Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

Wstrzymuję się: Dopierała Michał

7) likwidacji  Szkoły  filialnej  im.  Edmunda  Bojanowskiego  w  Wycisłowie,
wchodzącej  w skład Zespołu Szkolno- Przedszkolnego w Borku Wlkp.

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, 1 radny wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 22 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XVIII/  151 / 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak

Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

Wstrzymuję się: Jędrosz Róża

8) likwidacji  Szkoły  filialnej  w  Zalesiu,  wchodzącej  w  skład  Zespołu  Szkolno-
Przedszkolnego w Borku Wlkp.

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;
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2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna;

3) Finansów,  Rozwoju  Gospodarczego  i  Obszarów  Wiejskich  –  opinia

pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, 1 radny wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 24 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XVIII/ 152 /2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian,  Jędrosz

Róża Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz,

Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

Wstrzymuję się: Kubiak Andrzej

9) sprzedaży  nieruchomości  gruntowej  niezabudowanej  stanowiącej  własność
Gminy Borek Wlkp.

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 26 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XVIII/ 153 /2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 27 do protokołu.
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Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej Malicki Roman, Osowicz

Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

10)  sprzedaży  nieruchomości  gruntowej  niezabudowanej  położonej  przy  
ul. Powstańców Wlkp.

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 28 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XVIII/ 154 /2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej Malicki Roman, Osowicz

Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

11) zwolnienia  samorządowego  zakładu  budżetowego  –  Zakładu  Aktywności

Zawodowej w Leonowie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do

budżetu Gminy Borek Wlkp.

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:
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1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 28 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XVIII/ 155 /2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej Malicki Roman, Osowicz

Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

12) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i
Gminy Borek Wlkp. za rok 2019

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 28 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XVIII/ 156 /2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 29 do protokołu.
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Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej Malicki Roman, Osowicz

Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

13) zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego  Miejsko  –  Gminnego
Ośrodka Kultury w  Borku Wlkp. za rok 2019

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 28 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XVIII/ 157 /2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej Malicki Roman, Osowicz

Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

14) zmian budżetu i w budżecie na rok 2020

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem.

Radny  Andrzej  Kubiak  stwierdził,  że  Gminie  zmniejszono  dochody  z  tytułu  subwencji  

o kwotę 1.110 tys. zł, zapytał ile będziemy dopłacać do oświaty w związku z powyższym.
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Ponadto rady zapytał także, który plac zabaw będzie wyposażany, ponieważ zaplanowano  

kwotę 61 tys. zł.

Burmistrz  wyjaśnił, że aby wystarczyło środków na szkoły, przedszkola i żłobek  potrzeba

16.500 tys.  zł,   natomiast  subwencja  wynosi  8.500 tys.  zł.  Do obecnej  subwencji  należy

dołożyć  ok 200 tys.  zł  do „gołych”  wynagrodzeń nauczycieli,  w tym nie ma środków na

zajęcia,  które  są  ujęte  w  ramowym  planie  nauczania  (godziny,  które  są  wyznaczone  

z ministerstwa). Wszelkie inne zajęcia  w tym zajęcia, które są przyznawane przez poradnie

psychologiczno – pedagogiczne pokrywane są ze środków budżetu Gminy. Żłobek kosztuje

250 tys. zł, łącznie do całej oświaty Gmina dokłada ok 6.450 tys. zł.

Jeśli chodzi o plac zabaw, to Burmistrz wyjaśnił, że wyposażamy kolejną szkołę i jest to plac

zabaw przy szkole w Zimnowodzie, na dzień dzisiejszy nie wykluczam wyposażenia innych

placów  zabaw  na  terenie  gminy.  Ponadto  Burmistrz  dodał,  że  prowadzona  oszczędna

gospodarka  pozwoliła  wypracować  prawie  dwumilionową  nadwyżkę  w  ubiegłym  roku  

i mamy z czego dofinansować.

Radna  Elżbieta  Wojciechowska  zapytała  jakiego  rodzaju  prace  będą  wykonywane  na  

ul. Bojanowskiego.

Burmistrz wyjaśnił, że od kilku lat na ulicy Bojanowskiego zapada się kostka, co wynika  

z nieszczelnych studzienek kanalizacyjnych. Sytuacja jest nagląca, koszt tych napraw szacuje

się na 45 do 50 tys. zł. Zadanie to nie było planowane, ale musi być zrobione.

Innych uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 28 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XVIII/ 158 /2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej Malicki Roman, Osowicz

Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta
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15) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2025

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.

Burmistrz  dodał,  że  zadanie  pn.  wymiana  nawierzchni  na  płycie  Rynku  –  poprawa

komunikacji  i  estetyki,  skrócono  o  rok,  ponieważ  na  tę  inwestycję  otrzymamy

dofinansowanie, nie wiemy jeszcze ile, ale na pewno przeszło 100 tys. zł, warunkiem jednak

jest zakończenie inwestycji do 2022 roku.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 28 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XVIII/ 159 /2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej Malicki Roman, Osowicz

Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

16) zaciągnięcia kredytu długoterminowego

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 28 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XVIII/ 160 /2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 29 do protokołu.
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Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej Malicki Roman, Osowicz

Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

Ad.13. Wolne głosy i wnioski.

Radny Artur Osowicz zapytał, kiedy będzie termin założenia światłowodów, umowy  zostały
podpisane prawie rok temu.

Burmistrz  wyjaśnił,  że  zgodnie  z  planem  światłowód  powinien  być  w  kwietniu,

interweniowaliśmy już w tej sprawie w INEI, obecnie wszyscy zasłaniają się koronawirusem.

Ostatnią  odpowiedź  jaką  otrzymaliśmy,   to  taka,  że  w  ciągu  trzech  miesięcy  zostanie

założony,  jednak  nie  jest  wykluczone,  że  do  końca  roku.   Burmistrz  dodał,  że  po  

ul. Bojanowskiego będzie podłączana  ul. Zdzieska, która  jest w strefie konserwatorskiej  

i musiały być uzgodnienia z konserwatorem zabytków. Burmistrz wyjaśnił, że firma INEA

poinformowała, że szykuje się kolejny etap finansowany ze środków unijnych i w niektórych

miejscach byłby światłowód założony bez komercyjnych umów.

Radny Tomasz Szczepaniak dodał, że z podłączeniem ulic Dworcowej i Szkolnej do sieci
światłowodu jest taka sama sytuacja, że firma czeka na dofinansowanie z Uni.

Radny Romuald Gawroński zapytał, czy nasz ORLIK również od 4 maja zostanie otwarty. 

Burmistrz wyjaśnił, że stoi na stanowisku, że należy otwierać wszędzie, gdzie to jest możliwe.

Otwarte zostaną przedszkola, żłobki, biblioteki i dlaczego nie sport. Przede wszystkim należy

przestrzegać  zasad  higieny.  Ostatnie  badania  wykazały  także,  że  duży  wpływ  na  rozwój

choroby ma zanieczyszczenie powietrza.

Radny Michał Dopierała zapytał  jak Gmina stoi w zapasach wody, w związku z suszą.

Burmistrz wyjaśnił,  że ma nadzieję iż majowe opady nadrobią straty.  Mamy odpowiednie
studnie,  są  stacje  po  remoncie,  cały  czas  są  czyszczone,  pogłębiane.  Jesteśmy  już
przygotowani do odnowy studni w Karolewie na nowo kupionej działce. Burmistrz uważa, że
przy racjonalnym gospodarowaniu wodą nie będzie problemów.

Następnie  głos  zabrała  Skarbnik  Gminy,  która  podziękowała  radnym  za  obdarzenie  jej
zaufaniem i  że  może  dalej  kontynuować  swoją  pracę.  Skarbnik  poinformowała,  że  swoją
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pracę  postara  się  wykonywać  bardzo  sumiennie  i  rzetelnie.  Podziękowała  również
Burmistrzowi, że wnioskował, aby mogła dalej pracować i przyzwyczaić się do tego, że jest
już emerytem i czas odejść.

Burmistrz  również podziękował Skarbnik Gminy za pracę, jednak dodał, że czas pożegnań

przyjdzie za jakiś czas. Dodał, że każdy ma prawo się zabezpieczyć jeśli na to zasłużył, po

czym prosił społeczeństwo o zrozumienie sytuacji. Pani Mirka nie planowała odejścia, jednak

sytuacja z koronawirusem przyśpieszyła decyzję.  Stanowisko po pani Mirce przejmie ktoś,

kto jest wdrożony w tę pracę, kto jest związany z Urzędem i będzie kontynuował dalej tę

pracę. Nie ukrywam, że jedna z pań, które pracują w księgowości jest osobą, którą planuję

zatrudnić  na  stanowisku  Skarbnika  Gminy,  jednak  musi  być  jeszcze  przez  kilkanaście

miesięcy przygotowywana, dodał Burmistrz.

Następnie  Przewodniczący  Rady  zadał  pytanie  Burmistrzowi  w  sprawie  udostępnienia

naszych danych osobowych w związku ze zbliżającymi się wyborami Prezydenta RP.

Burmistrz wyjaśnił, że tak jak w całym kraju otrzymałem informacje o udostępnienie danych

osobowych, zgodnie z Konstytucją RP dane mogę udostępnić tylko,  jeżeli  jest to zgodne  

z  Konstytucją.  W świetle  otrzymanych  opinii  prawnych  doszedłem do  wniosku,  że  tych

danych nie udostępnię, zwłaszcza, że mnóstwo mieszkańców tej gminy wystosowało wnioski

o nieudostępnianie swoich danych osobowych. Jeżeli udostępnię mogę być pozwany do sądu,

jednak, za nieudostępnienie danych również mogę być pozwany do sądu, musiałem wybrać

jakąś drogę, wybrałem, że nie udostępnię. 

Przewodniczący Rady przedstawił sprawy organizacyjne Rady Miejskiej:

1) dnia 4 maja br godz. 14.00 odbędzie się posiedzenie Komisji Rewizyjnej;

2) dnia 27 maja br planowana jest sesja absolutoryjna Rady Miejskiej

Następnie Przewodniczący Rady podziękował Skarbnik Gminy za dotychczasową współpracę

i życzył dalszej dobrej współpracy. Przewodniczący Rady podziękował także radnym Rady

Miejskiej  za  udział  oraz  dyscyplinę  w  czasie  sesji,  która  pozwoliła  na  sprawne

przeprowadzenie obrad.

str.17/18



Ad.14. Zakończenie.

W  związku  z  wyczerpaniem   porządku  obrad  oraz  brakiem  innych  głosów

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak zakończył XVIII sesję Rady Miejskiej Borku Wlkp.

Protokołowała Przewodniczący Rady

Wiesława Wójcik Tomasz Pawlak
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